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rio han de ser vitalicis"

Dr. Campos.

Per acabar, faria alguna recomanació al seu
successor en el càrrec de director del Servei
de Cirurgia General?
Aquest any m'he reunit diverses vegades
amb el Dr. Badia, i pel que hem comentat i

per la seva manera de fer les coses estic

convençut —tot i que no el conec gaire— que
l'hem encertat de ple i que el Servei queda
en bones mans. No u he de recomanar

gaires coses: el Dr. Badia està suficientment

preparat per ocupar aquest lloc.
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Tres dates per recordar

1965 "El 31 de desembre del 1965 és el dia que vaig veure per primera vegada
aquest Hospital. Al juny d'aquell mateix any havia acabat la carrera i em vaig assa

bentar que necessitaven un metge de guàrdia a Granollers. Vaig venir cap aquí, i em
vaig trobar un hospital molt antic on, en aquell moment, no hi havia metges que
depenguessin del mateix centre. Vaigser un dels primers metges contractats."

1980 "Es crea el Servei de Cirurgia General. Recordo que aleshores jo treballava a la
Residència de laVall d'Hebrón al matí (des del 1971) i a la tarda aquí, a l'Hospital,
on m'encarregava del Servei d'Urgències. No sé si vaig ser el primer, però sí un dels
primers a deixar una gran residència per venir a un hospital comarcal."

2000 "Per a mi, aguantar cinc anys més ¡jubilar-me era el més facil, però no sé si això

hauria estat bo per a l'HGG i per al Servei. D'altra banda hi ha la cirurgia endocrina, a
la qual em vull abocar, entre altres coses, per poder dedicar-me més a l'assistència i

deixar de banda la gestió, que també haig de dir que no m'agrada gaire."

Nova etapa
professional del

Dr. Yunta
Des de fa uns anys, l'activitat assistencial

de l'Hospital ha anat augmentant, tant en

nombre de pacients atesos com en la car

tera de serveis que ofereix el centre.

Paral.lelament també s'han produït canvis
en les tecnologies, en els espais físics i en

les mateixes demandes dels malalts. Tots

aquests factors fan que s'hagin de plantejar
canvis en l'estructura organitzativa del
centre a fi i efecte de donar resposta amb

eficiència i eficàcia a les necessitats dels

pacients que atenem.

Per tal de millorar l'atenció al malalt

quirúrgic, l'equip directiu ha decidit
nomenar el Dr. Alejandro Yunta Gallo
subdirector mèdic per a l'àrea d'atenció al
malalt quirúrgic.

Dr. Yunta.

Amb dependència de la Dra. V. Amar

gós, directora mèdica, el Dr. A. Yunta

assumirà la responsabilitat d'organitzar i

liderar tot el procés d'atenció al malalt

quirúrgic a l'Hospital, per a la qual cosa
comptarà amb la col.laboració dels ser

veis i els professionals implicats en

aquesta atenció.

Tots coneixem a bastament la talla
humana i professional del Dr. A. Yunta, i
no ens resta més que desitjar-li molts èxits

en aquesta nova etapa professional.
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